

Title (en)

Vending furniture and merchandise compartment for such furniture.

Title (de)

Verkaufsmöbel und Warenfach für ein derartiges Möbel.

Title (fr)

Meuble de vente et casier pour un tel meuble.

Publication

**EP 0225568 A2 19870616 (DE)**

Application

**EP 86116615 A 19861129**

Priority

DE 3542850 A 19851204

Abstract (en)

A merchandise compartment (15.4, 15.5) for displaying flat merchandise is formed by plugging together single-piece merchandise troughs (19) with the aid of a compartment holding rail (25.2) and a plug-on strip (23). By assembly of several such compartments, sturdy vending furniture can be produced in a simple manner. The compartment depth can be altered by using several compartment holding rails (25.1, 25.2, 25.3). The compartment height can also be altered with the aid of an extension panel (29). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Warenfach (15.4, 15.5) zum Präsentieren flacher Waren wird durch Zusammenstecken einstückiger Warenträger (19) mit Hilfe einer Fach-Halteschiene (25.2) und einer Aufsteckleiste (23) gebildet. Durch Zusammenbau mehrerer derartiger Fächer ist ein stabiles Verkaufsmöbel auf einfache Art herstellbar. Ein Verändern der Fachtiefe ist durch Verwenden mehrerer Fach-Halteschienen (25.1, 25.2, 25.3) möglich. Ein Verändern der Fachhöhe lässt sich mit Hilfe einer Verlängerungsplatte (29) erzielen.

IPC 1-7

**A47F 7/14**

IPC 8 full level

**A47F 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 7/145** (2013.01)

Cited by

DE202014000969U1; GB2375948A; GB2375948B; GB2351224A; GB2351224B; EP1062896A3; US6422403B1; US6412648B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0225568 A2 19870616; EP 0225568 A3 19881221; EP 0225568 B1 19920429**; AT E75383 T1 19920515; DE 3542850 A1 19870611; DE 3685097 D1 19920604; ES 2031450 T3 19921216

DOCDB simple family (application)

**EP 86116615 A 19861129**; AT 86116615 T 19861129; DE 3542850 A 19851204; DE 3685097 T 19861129; ES 86116615 T 19861129